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Zápis z jednání Kulturní komise ze dne 5. 5. 2022

místo konání: velký sál budovy radnice Brno-Líšeň

Přítomni: Sylva M arková,, Hana Sosíková, Matěj Kos, Ladislav Valášek
Omluveni: Šárka Zemanová, Zbyněk Stejskal, Hana Zabloudilová
Hosté: radní pro kulturu Eva Svobodová, ředitel KCL Michal Kročil, zástupkyně z. s. Glow Wave paní
Kateřina Opělová a paní Veronika Jílková

Program:
a) zahájení, prezenční listina - př. č. 1
b) doplnění a odsouhlasení bodu jednání
c) 17.30 hod. -  zástupce organizace Glow Wave,z.s -  doplnění informací k již podané žádosti o 
dotaci pro r. 2022 - viz př. č. 2
d) plán schůzí na 2. pololetí 2022
e) informace z radnice -  paní radní Svobodová
f) informace K C L -p a n  ředitel Kročil
g) diskuze
h) závěr

Ad a): zahájení: zasedání bylo zahájeno 17. 05 hod. omluveni 3, přítomni 4 členové -  komise je 
usnášení schopná

Ad b): doplnění bodů jednání
Stávající program byl odsouhlasen

Pro 4 /proti 0/ zdržel se 0

Ad c): v 17.30 hod. se dostavily zástupkyně Glow Wave z.s. paní Kateřina Opělová a paní Veronika 
Jílková, které představily spolek a jeho zrod, dále předpokládaný přínos pro líšeňskou kulturu, a 
poskytly členům KK následné informace:
v současné době, (s ohledem na čas covidové situace), jsou prakticky v začátcích realizace, plánují 
casting pro děti i dospělé. Mezi stávajícími dvanácti členy skupiny jsou čtyři dospělí občané Líšně. 
Jako místo realizace projektu, je prozatím využívána klubovna TK Kamzíci na Kotlanove ul., kde 
probíhají zkoušky pěveckého sboru. Další možná spolupráce s jinými subjekty líšeňské kultury je ve 
stavu úvah a jednání. Činnost spolku je hrazena z členských příspěvků, ale je nedostačující. V plánu je 
vystoupení sboru na brněnském výstavišti. Přínosem pro členy KK byl i audiovizuální záznam zkoušky 
pěveckého sboru spolku. Návštěva byla ukončena v 18.00 hod.

Ad d): poslední termín zasedání KK před volbami -  8. 9. 2022 (čtvrtek) v 17.00 hod. místo jednání 
malá zasedačka nebo velký sál budovy radnice Brno-Líšeň 

Pro 4 /proti 0/ zdržel se 0

Ad e): informace -  paní Svobodová
Paní radní seznámila členy KK s průběhem rekonstrukce Orlovny - plánované dokončení 30. 6. 2022. 
Členům KK byl k nahlédnutí předložen dispoziční plánek budovy.
Se spolky se realizovaly se dvě schůzky ( r.2019 a r. 2021), kterým byla přítomna paní místostarostka 
Iva Kremitovská, a kterých se účastnili zástupci líšeňských spolků, řešili se jejich požadavky.
Z hygienických důvodů se prostor stavby nehodí pro projekt Hobbylab. Byl realizován projekt radnice 
Brno-Líšeň. Na úřední desku bude vyvěšen záměr Kavárna. V současné době se řeší správa budovy a) 
KCL, b) Správa budov, c) jiný subjekt vyhodnocený z případného výběrového řízení.
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Ad f): informace KCL- pan Kročil
Pan ředitel doplnil informacemi otázku Orlovny -  nájmy spolků za pronajaté prostory řešit 
prostřednictvím dotací, je však třeba úprava zřizovací listiny KCL.
Dále seznámil členy KK se současným pocovidovým stavem plánů KCL - nové i tradiční kulturní akce, 
např. 4. 6. 2022 Den dětí, zhodnotil projekt Pálení čarodějnic, na které se organizačně podílelo více 
subjektů. Této zábavné akce se účastnilo cca 2000 návštěvníků.
Upozornil a pozval členy KK na slavnostní otevření rekonstruované zahrady líšeňského Dělňáku -  
14.5. 2022 v 14.00 hod.

Ad g) diskuze - debata proběhla na téma kulturní akce, divadelní představení a koncerty v Brně
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Ad h) závěr jednání komise bylo ukončeno cca v 18.30 hod.

Zapsala: H. Sosíková

Přílohy: č . l  prezenční listina, př.č.2 žádost o dotaci typu A r. 2022 Glow Wawe

Hana Sosíková 
předsedkyně komise

Plán schůzí KK na 1. pololetí 2022.

Vždy první čtvrtek v měsíci, od 17. hodin - velký sál budovy radnice Brno-Líšeň tedy: 

6.1.; 3.2.; 3 .3.; 7.4.; 5.5.; 2.6.2022


